

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## March 30, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！本周正常上课。

下面是本周的新闻：

1. 本周有两个教室变动。5 年级 2 班将在 D108 上课，瑜伽课的教室是 D110。请大家注意并互相转告，
2. 一转眼就到了 4 月，这学年又过了大半。大家都非常努力地学习和工作，学校蒸蒸日上！让我们准备一个精彩的毕业晚会来庆祝我们的成就！请老师把节目报到黄舒泳副校长（connieh2020@yahoo.com）和王剑卫（jianwei.wang@gmail.com）那里。谢谢！
3. 按校历，4/1 是班级内的朗读课文、看图说话比赛。此项比赛将由老师根据本班具体授课情况决定，建议在 4/1 或 4/8 进行。此项活动的目的是让学生练习读中文、说中文，让我们的教室里传出朗朗读书声。
4. 大家还记得 20 周年校庆时那些好吃的零食吗？本周和乐（WELL LUCK）食品将在学校做食品展示，感兴趣的家长们到时可以和王露生联系。
5. 附件有一些夏令营的信息，供大家参考。其中有中文夏令营，也有舞蹈夏令营。
6. 华夏运动会开始报名

2017 AIG—华夏田径运动会（第十九届华夏田径运动会）将于 2017 年 5 月 7 日（星期日）在华夏普兰斯堡中文学校举行。报名截止日期：4 月 25 日。

大家可以根据附件“华夏运动会网上注册说明”来报名，请选择学校：Marlboro；填写团队密码：HXSCS。如有问题请微信联系王露生总教头。

去年我们有很多家庭参与。这次家长会仍会为参加人员提供免费的午餐和 T-shirts！希望今年代表我们学校的人更多，华夏南部声势浩大！

南部中文学校的家庭们，我们本周六见。祝大家周末好！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 3 月 30 日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

We will have school this Saturday. Nice to see you all in spring!

Here's this week's news:

1. There are two classrooms changing. The 5th Grade class 2 will change to D108, Yoga will change to D110 .
2. It's April! The end of school year is approaching. This year we have been working so hard. It's time to prepare our graduation ceremony. This year the school graduation ceremony will be held on 06/17, the last day of the school year. Please register your show programs to Vice Principals Connie Mo at [connieh2020@yahoo.com](mailto:connieh2020@yahoo.com) and myself at [tjjanwei.wang@gmail.com](mailto:tjjanwei.wang@gmail.com). If students want to initiate their own programs, please tell their teachers.
3. We are going to have Chinese recital contest in students' classroom. It will be hold on 4/1 or 4/8 according to your teachers' arrangement. Let's encourage your kids read aloud!
4. Do you still remember those delicious snacks on our 20th anniversary. Our dinner title sponsor, Well Luck, will come to our school to demo those delicious food. If you have any question, please ask Lushen Wang for details.
5. Please see attachment for some summer camp information.
6. AIG - HuaXia annual track and field event will be held on 05/07(Sunday) at Plainsboro HuaXia Chinese School. Please register online, select Team: Marlboro; team password: HXSCS. We had many families showed up last year. As usual free T-shirt and lunch will be provide! Join us and have fun! If you have any question, please contact Lushen Wang.

Looking forward to seeing you all this Saturday!

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

3/30/2017